
Betoog Circulair bouwen in Zwolle.

Voorzitter dank u wel,

Vanavond praten we over circulair bouwen.

Een van de belangrijkste drijfveren waarom ik circulair bouwen belangrijk vind is dat ik zelf kinderen 
heb rondlopen die hopelijk nog lang van deze wereld mogen genieten. 

En wat fijn om te lezen dat Zwolle hoge ambities heeft met betrekking tot dit onderwerp. 

Waarbij het gemeentelijk beleid zich in eerste instantie richt op het stimuleren van circulair 
ontwikkelen en bouwen van nieuwbouw, het circulair slopen en circulaire renovatie van gebouwen in 
projecten.

En dit is wat Swollwacht ook wil: bij het realiseren, onderhouden en ontwerpen van gebouwen is 
Swollwacht haar vertrekpunt altijd dat het klimaat adaptieve, luchtzuiverende, CO2-neutrale, 
gezonde gebouwen moeten worden en waar het welzijn van de mens centraal staat. 

Swollwacht streeft ernaar dat projecten waar we in Zwolle aan werken bijdragen aan een duurzame 
sociale economie in de omgeving. 

De Zwolse circulaire gebouwen vormen een bron van onderdelen en materialen die eenvoudig elders 
toegepast kunnen worden.

Dat ze inspiratie brengen en bijdragen aan de bewustwording van duurzaamheid. En dat we het 
verspillen van grondstoffen tegen gaan.

Swollwacht gaat voor werkzaamheden die altijd een positieve impact hebben op ecosystemen en 
diersoorten. 

En wat goed dat dit College erkent dat onze samenleving draait op wat de aarde biedt. 

En dat er nog veel te winnen valt in Zwolle.

Zwolle heeft zich gecommitteerd aan de doelstellingen Sustainable Development Goals. Ze zijn een 
kompas voor uitdagingen als armoede, onderwijs en klimaatcrisis.

Daarnaast wil Zwolle dit jaar een duurzame gemeente zijn waarin belangrijke stappen gezet worden 
in de transitie naar een circulaire economie. 

En alhoewel het eerste doel is om in 2030 50% minder primaire grondstoffen (mineraal, fossiel, 
metaal) te gebruiken. 

En vervolgens is er het doel om toe te werken naar een 100% circulaire economie in 2050. 

Kan Swollwacht zich voorstellen dat het oogt alsof de doelstellingen ver in de toekomst liggen, maar 
hier geldt, als je duurzaamheidsambities goed wil invoeren dit tijd kost.

De ambities van dit College kan Swollwacht alleen maar waarderen en onderstrepen.

Voorzitter, tot zover dank u wel.


